
 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Curlingklubben Vänersborg 

 
Datum/tid:  Tisdagen den 22 augusti 2023, kl.18.00 

 

Plats:  SISU:s lokaler i Vänersborg  

 

Närvarande: Mikael Björsell, ordförande, 

 Fredrik Ottosson, 

 Håkan Skött, 

 Rolf Bergman och 

 Lars Carlsson, sekreterare 

 

 

§1  Mötets öppnande 

Ordföranden öppnade mötet. 

 

§2  Dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

§3  Föregående protokoll  

Protokollet från styrelsens möte den 16 maj 2023 lades till handlingarna. 

  

§4  Rapporter från ansvarsområden  

 

Förbunds-, kommun- och Arenakontakter etc. 

Föreningen får samma istider kommande säsong som förra säsongen. 

Isen i arenan är fryst. Det är bara fem curlingbanor målade i isen, mot sju banor förra 

säsongen. Föreningen har inte fått någon information om detta. Beslutades att Mikael 

kontaktar Arena Fritid för att få en förklaring, diskutera priset på istiderna m.m.  

§5  Säsongsplanering 

Beslutades att föreningen ska genomföra en nybörjarkurs även säsongen 2023/2024 enligt det 

koncept som Svenska curlingförbundet tillhandahåller och som benämns Blå kortet. Kursen 

genomförs preliminärt 1:e, 5:e, 12:e och 15:e oktober. Fredrik och Lars ansvarar för kursen. 

Håkan administrerar democurlingen kommande säsong, dvs har kontakterna med de som 

bokar m.m. Första istiden då det är möjligt att ta emot demogrupper är den 5 oktober. 

I övrigt är det den nya styrelsen som kommer att planera användningen av istider, 

tävlingsspel, seriespel m.m. kommande säsong. 

§6  Information  

Informerades om att föreningen förlorat några istider kommande säsong till följd av andra 

arrangemang i arenan. Det handlar om den 2 oktober, 8 oktober och 28 december. 

 

§7  Övriga frågor 

Genomgångar inför årsmötet den 29 augusti 2023: 

- Styrelsen föreslår årsmötet att medlems- och spelavgifterna kommande säsong ska vara 

oförändrade, dvs 



 

     * Juniorer 350 kr, 

     * Seniorer 700 kr, 

     * Pensionärer som bara spelar på måndagar 400 kr och 

     * Nybörjare 300 kr. 

   Medlemsavgiften utgör 300 kr av ovannämnda fyra belopp. 

- En skrivelse från en medlem har kommit in till styrelsen som svar på inbjudan till årsmötet. 

Den handlar bl.a. om att den totala avgiften som betalas till föreningen inte är uppdelad på 

medlemsavgift och spelavgift på hemsidan. Sistnämnda specifikation ska tillföras hemsidan. 

Lars svarar medlemmen på den inkomna skrivelsen. 

- Planerades årsmöteshandlingar, vem som ska vara ordförande för mötet, fika m.m. 
 

Resurs Bank har fel uppgifter om vilka i vår förening som är firmatecknare. Detta åtgärdas 

efter kommande konstituerande styrelsemöte då beslut fattas om firmatecknare. 

 

Hemsidan 

Mikael pratar med ansvarig för hemsidan om vilket material som ska tillföras hemsidan.  

 

§8  Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir det konstituerande styrelsemötet tisdagen den 29 augusti 2023, direkt 

efter årsmötet. 

 

Dessutom beslutades om ett styrelsemöte torsdagen den 7 september kl. 19.00 (senare ändrat 

till kl. 19.20). 

 

§9 Mötets avslutande 

 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Lars Carlsson 


